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1 Aanleiding voor deze nota

Gezien de eerste totstandkoming van de dataset die door Deloitte Forensic &

Dispute Services B.V. (hierma: het onderzoeksbureau) is aangevraagd, is

inzichtelijk geworden dat de omvang dusdanig groot is dat dit om extra

capaciteit vraagt. Met deze nota wordt het appél gedaan om een dataselectie-

team samen te stellen waarmee VWS haar rol als

gegevensverwerkersverantwoordelijke binnen de muren van het Rijk kan

vervullen. Dit is een noodzakelijke processtap voordat de uiteindelijke netto

dataset wordt overgedragen aan het onderzoeksbureau. Op dit moment is er

onvoldoende capaciteit beschikbaar om aan de grote dataselectie op

zorgvuldige wijze te kunnen toetsen en verwerken.

2 Samenvatting en conclusies

A) Na de eerste datainventarisatie van Deloitte is gebleken dat de omvang van

de dataset voor het betreffende onderzoek ongekend groot is.

B) Binnen het kerndepartement van VWS is er onvoldoende specifieke

capaciteit beschikbaar om de gevraagde data op de juiste wijze te verwerken

voordat overdracht naar Deloitte plaatsvindt.

C) Voor dit proces zijn mensen nodig die technisch toezicht kunnen houden,
evenals mensen die kennis van de privacywetgeving kunnen toepassen.

D) Controle op de dataverwerking en overdracht betreft een intensief traject,

waarbij gezamenlijk met de onderzoekers moet worden opgetrokken.

3 Belangrijkste punten van informatie

A) Om de omvang van dit onderzoek te kunnen duiden is contact gezocht met

de collega’s van het ministerie van Financién. Voor de toeslagenaffaire, waar

Pagina 1 van 3



817358

5.1.2e

het een gerichte zoekopgave betrof om één specifiek memo op te zoeken, zijn

uiteindelijk 51 mailboxen onderzocht. In het huidige onderzoek naar de

inkopen van PBM zijn er op dit moment al meer dan 100 mailboxen die

gepreserveerd zijn voor het onderzoek. Waar er bij Financién in totaal 4

telefoons zijn uitgelezen, zijn dit er binnen het huidige onderzoek al meer dan

20. Het aantal gesprekken dat bij Financién in totaal is gevoerd, is gelijk aan

het zantal gesprekken waar het Deloitte nu al azn zit.

Kortgezegd; waar het bij Financién ging om een dataset van 1,2 terabytes, is

de verwachting van Deloitte dat dit onderzoek tussen de 2-4 uit zal komen.

Kenmerk

B) De 2-4 terabyte aan data die Deloitte heeft geselecteerd aan de hand van de

vooropgestelde trefwoorden (in lijn met het doel van het onderzoek) zal door

VWS overgedragen moeten worden, nadat toetsing heeft plaatsgevonden
door middel van een steekproef. Dit om het risico te mitigeren dat data die

buiten de scope van het onderzoek vallen het ministerie verlaten (denk aan

staatsgeheimen of persoonlijke informatie die niet raakt aan het onderzoek).
Dit zijn processen die zich niet eerder hebben voorgedaan binnen ons

ministerie. Vanuit onze collega’s bij Financién weten wij dat de overdracht

van 1,2 terabytes een team medewerkers vanuit het Onderzoeksbureau

Integriteit Financién (OIF) hier 300 manuren aan kwijt is geweest. Als wij de

parallel trekken naar het huidige onderzoek, is de conclusie dat wij 1)over
minder capaciteit beschikken dan het ministerie van Financién en 2)de
afweging plaats moet vinden over de doorlooptijd die wij acceptabel achten

voor verwerking van de data. Dit wordt —naast de tijd die data overdracht

technisch kost- mede bepaald door het aantal fte dat hiervoor beschikbaar

kan worden gesteld.

C)Onze collega’s bij Financién hebben aangegeven dat bovenstaande een

zorgvuldig proces vereist, waarbij mensen ingezet moet worden die technisch

toezicht kunnen houden en mensen die kennis van de privacywetgeving
kunnen toepassen. Inmiddels hebben wij met behulp vanEEE:
CREE van uw departement een lijst potentiéle collega’s binnen de VWS

privacykring geidentificeerd die aan de juiste kwalificaties voldoen. Het gaat
hier om medewerkers vanuit o.a. het CAK, CIZ, NZA, IG], RIVM en CBG.

Daarnaast zou een inventarisatie bij SSC-ICT en/of het CIBG uitkomst kunnen

bieden om meer capaciteit op technisch toezicht in te zetten.

D)Een onderzoek van deze omvang, met een datalandschap dat zeer complex
is, vraagt om een nauwe samenwerking tussen het ministerie en het

onderzoeksbureau. Zorgvuldigheid en kwaliteit kunnen alleen gewaarborgd
worden wanneer het ministerie met inachtneming van ieders rol en

verantwoordelijkheid gezamenlijk met de onderzoekers optrekt gedurende de

volledige dataoverdracht. Dit advies onderschrijven ook onze collega’s bij het

ministerie van Financién. Gedurende het proces kan pas daadwerkelijk
worden vastgesteld welke inhoudelijke vraagstukken rondom de data naar

boven zullen komen. Het is daarom noodzakelijk voldoende inzet van hiervoor

toegeruste medewerkers te organiseren. Onze constatering is dat we de

huidige capaciteit binnen het kerndepartement niet toereikend is. In overleg
met uwEFT het advies om een dringend beroep te doen

op collega’s binnen VWS partners in de vorm van concerns en

uitvoeringsorganisaties.
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